
 

 

 
 
 

 
 
 
Verslag: Area-M Group #7 Waar staan we met het plan? 
Notulist: Renate van de Berg 
Datum: maandag 13 november 2017  
 
 
 
 
Agenda 

- Presentatie nieuwe stedenbouwkundig ontwerp + proces hoe dit tot stand is gekomen 
- Woningvoorkeur 
- Inschrijving individuele gesprekken 

 
 
Doel bijeenkomst 
De community te informeren over wat tussen vorige en dit overleg is gebeurd, het overleg met de 
gemeent, het nieuwe stedenbouwkundig ontwerp en de reactie van de community daarop 
 
Gespreksonderwerpen 
 
Onderwerp: presentatie nieuwe stedenbouwkundig ontwerp.  
 
We hebben twee stedenbouwkundige varianten gehad. Gekozen is om een van de twee uit te werken met 
een grote groene ruimte. De gemeente stelt een aantal voorwaarden aan parkeernormen, vuilnis ophalen, 
draaicirkels, ontsluiting van de wijk etc. De architect legt uit hoe dit proces tot stand is gekomen en wat er 
verder uit de bespreking met de gemeente is gekomen.  
 
Onderwerp: woningvoorkeur 
 
De community geeft vervolgens aan waar ze wilden wonen in het nieuwe plan. Opvallend is dat iedereen 
iets anders kiest dan de vorige keer. Omdat het plan anders is, maar ook omdat iedereen rekening houdt 
met de voorkeuren van de ander. Mooi staaltje teamwork en nabuurschap. 
  
 
 



 

 

 
 
 
Uitkomst/ Conclusie/ Besluit 
Conclusie: iedereen vindt de huidige variant van het stedenbouwkundig plan de beste, ondanks de vele 
randvoorwaarden waaraan voldaan moet worden. Het is een plan met veel groen. Verschillende typen 
woningen zijn gehandhaafd. De straten liggen aan de buitenkant. Mooi industrieel. Met alle 
randvoorwaarden die de gemeente stelt is dit de beste oplossing.  
 
Actiepunt 
Mensen kunnen zich opgeven voor individuele gesprekken op 16 en 18 januari om de indeling van hun 
woning te bespreken.  
 
Bijlagen: 

- Foto’s 
- Presentatie, incl laatste stedenbouwkundig ontwerp 

 
Volgende bijeenkomst: donderdag 11 januari 2018, van 19.30 – 21.30 uur over duurzaamheid. 


